

faire imprimer dans cette forme aux frais des promoteurs.

3121

L. G. DESJARDINS,
Greffier de l'Assemblée Législative.

Avis Divers

AVIS PUBLIC.

Province de Québec, }
Municipalité du comté d'Ottawa. }
Avis public est par les présentes donné, qu'à une assemblée régulière du conseil municipal du comté d'Ottawa, tenue à Hull, le quatorzième jour de juin A. D. 1893, la résolution suivante a été passée :

9. Proposé par le conseiller Chéné, secondé par le conseiller Raby :

Vu que la population du canton de Preston, ne s'élève pas à trois cents âmes, et que les habitants de ce canton ont présenté une requête à ce conseil, demandant que ce canton soit annexé à la municipalité voisine qui est la municipalité du canton d'Hartwell. Il est résolu : que le dit canton de Preston soit et est, par les présentes, annexé à la municipalité du canton d'Hartwell, et qu'à l'avenir la dite municipalité soit connue sous le nom de "municipalité des cantons-unis d'Hartwell et Preston."

Que cette résolution a été approuvée par l'Administrateur de la province en conseil le vingt juillet courant.

P. THOS. DESJARDINS,
Secrétaire-trésorier, comté d'Ottawa.
Donné à Hull, ce 27ème jour de juillet A. D. 1893.
3109

EUSTIS MINING COMPANY.

L'assemblée annuelle sera tenue, à midi, mercredi, le neuvième jour d'août 1893, au bureau de la compagnie, à Capelton, P. Q., pour l'élection des officiers, et pour toutes autres affaires qui pourront être légalement soulevées.

(Signé), W. E. C. EUSTIS,
Trésorier.

Capelton, P. Q., 22 juillet 1893. 3115

Province de Québec, }
District de Montréal. } *Cour Supérieure.*
No. 447.

Dame Philomène Lepage, de la cité et du district de Montréal, épouse d'Olivier Duchesne, plombier, du même lieu, a, ce jour, institué une action en séparation de biens contre son dit époux.

CHOLETTE & GAUTHIER,
Avocats de la demanderesse.

Montréal, 19 juillet 1893. 3137

Avis public est par le présent donné que, sous un mois de la date de la dernière insertion de cet avis, une demande sera faite au lieutenant gouverneur de cette province, par les requérants ci-après nommés et telles autres personnes qui pourront devenir actionnaires, pour obtenir des lettres patentes sous le grand Sceau de la province de Québec, les incorporant en corps politique et incorporé en vertu des dispositions de la loi corporative des compagnies à fonds social.

1° Le nom incorporé de la compagnie proposée sera "The Montreal Temple Company";
2° Les objets pour lesquels l'incorporation est demandée sont :

(a) L'acquisition, l'aménagement, l'administration et l'entretien de propriétés dans la cité de Montréal, convenables pour utilité publique et contenant bureaux, chambres de comité, salles où les assemblées peuvent être tenues, chambres pour associations, etc., etc., lesquelles propriétés et parties

bills printed in that shape at the expense of the promoters.

3122

L. G. DESJARDINS,
Clerk of the Legislative Assembly.

Miscellaneous Notices

PUBLIC NOTICE.

Province of Quebec, }
Municipality of the county of Ottawa. }
Public notice is hereby given, that at a regular session of the municipal council of the county of Ottawa, held at Hull, on the fourteenth day of June, A. D. 1893, the following resolution has been passed :

9. Moved by councillor Chéné, seconded by councillor Raby :

Whereas there is a population of less than three hundred souls in the township of Preston, and that the inhabitants of this township have laid before this council a petition praying that this township be annexed to the adjoining municipality, which is the municipality of the township of Hartwell. It is resolved : that the said township of Preston be and is hereby annexed to the municipality of the township of Hartwell, and that for the future, the said municipality be known under the name of "municipality of the united townships of Hartwell and Preston."

That this resolution has been approved by the Administrator of the province in council on the twentieth of July instant.

P. THOS. DESJARDINS,
Secretary treasurer, county of Ottawa.
Given at Hull, this 27th day of July, A. D. 1893.
3110

THE EUSTIS MINING CO.

The annual meeting will be held, at noon, on Wednesday, the ninth day of August, 1893, at the office of the company, Capelton, P. Q., for the election of officers, and for any other business that may legally come before it.

(Signed), W. E. C. EUSTIS,
Treasurer.

Capelton, P. Q., 22nd July, 1893. 3116

Province of Québec, }
District of Montréal. } *Superior Court.*
No. 447.

Dame Philomène Lepage, of the city and district of Montreal, wife of Olivier Duchesne, plumber, of the same place, has, this day, instituted an action for separation as to property against her said husband.

CHOLETTE & GAUTHIER,
Attorneys for Plaintiff.

Montreal, 19th July, 1893. 3138

Public notice is hereby given that, within one month from the date of the last insertion of this notice, application will be made to the lieutenant governor of this province, by the applicants hereinafter named and such other persons as they may associate with them, for letters patent under the great Seal of the province of Quebec, creating them a body politic and corporate under the provisions of the Joint Stock Companies' Act.

1° The corporate name of the proposed company will be The Montreal Temple Company ;
2° The objects for which incorporation is sought are :

(a) The acquisition, equipment, management and maintenance of premises in the city of Montreal, suitable for public purposes and containing offices, committee rooms, hall where meetings may be held, rooms for social purposes, &c., &c., and which premises and portions thereof shall be rented to orga-